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درگیری دو هم تیمی سابق در دربی حساس میلان یکی از 

مهم ترین اتفاقات این دیدار مهم در جام حذفی ایتالیا بود 

که درنهایت با اخراج زلاتان ابراهیموویچ و شکست روسونری 

همراه بود. روملو لوکاکو و زلاتان، مهاجمان دو تیم در اواخر 

نیمه نخســـت با هم درگیر شدند که داور بازی به هر دوی 

آنها کارت زرد نشان داد. جدل این دو بازیکن حتی به تونل 

ورزشگاه هم کشیده شد و با شروع نیمه دوم زلاتان که تک گل 

میلان در نیمه نخست را به ثمر رسانده بود کارت زرد دوم را هم 

گرفت و از بازی اخراج شد تا اینتر از این فرصت استفاده کرده 

و درنهایت با زدن دو گل راهی مرحله بعد این مسابقات شود. 

اتهام جادوگری
درگیری این دو تنها مربوط به این مسابقه نیست و سابقه ای 

نسبتا طولانی دارد. جدالی که شاید بر سر این موضوع باشد 

که چه کسی پادشاه شهر میلان است. در فوریه سال 2020 

اینتر توانست باز هم در دربی برابر همشهری خود کامبک 

کرده و بازی 2 بر صفر باخته را 4 بر 2 ببرد. لوکاکو در آن دیدار 

موفق به گلزنی شد و سپس در صفحه اجتماعی اش نوشت: 

»حالا پادشاه جدیدی در شهر حضور دارد.«

مســـلما چنین صحبت هایی برای هم تیمی ســـابق او در 

منچستریونایتد اصلا خوشایند نبود. بازیکنی که خصوصیات 

اخلاقی منحصربه فردی دارد و همواره خود را بالاتر از دیگران 

دانسته است. تمجیدهایی که زلاتان از خود داشته همیشه 

ســـوژه فضای مجازی بوده است و به همین دلیل است که 

دوســـت ندارد کسی خود را بالاتر از او ببیند. بازگشت این 

ستاره سوئدی به میلان از سوی خودش به عنوان بازگشت 

شاه تعبیر شد و او که خودش را بهترین شماره 9 دنیا می داند 

دوباره به ایتالیا برگشت تا دوران موفقش در این تیم را تکرار 

کند. پست لوکاکو برای او به معنای آغاز یک جنگ لفظی بود 

و زلاتان تا دربی بعدی منتظر ماند تا بتواند پاسخی مناسب 

به ستاره بلژیکی رقیب بدهد. 

تقابل دو تیم در اکتبر 2020 پایان متفاوتی داشـــت و این 

بار میلان پس از 5 مسابقه موفق شد در دربی دلامادونینا 

به برتری برسد. بازی 2 بر یک به اتمام رسید و هر سه گل را 

این دو بازیکن به ثمر رساندند. حالا فرصت مناسبی برای 

انتقام بود و ســـته 39 ساله به سراغ صفحه اینستاگرامش 

رفت و نوشـــت: »میلان هیچ گاه پادشاه نداشته است، آنها 

خدا دارند.« حالا این جنگ به نقطه حســـاس خود رسیده 

بود و جرقه ای کوچک در دربی بعدی می توانست منجر به 

درگیری دو طرف شود. اتفاقی که سه شنبه شب در این دیدار 

رخ داد و دو بازیکن تا مرز درگیری فیزیکی هم پیش رفتند. 

در طـــول بازی در هر صحنه ای که دو تیم صاحب ضربات 

ایســـتگاهی یا کرنر می شدند، مشخص بود که دو بازیکن 

و به خصـــوص زلاتان در گوش لوکاکو حرف هایی را مطرح 

می کند که درنهایت باعث شـــد تا این بازیکن کنترل خود 

را از دســـت بدهد و واکنشی تند نشان دهد. داور به هر دو 

بازیکن کارت زرد نشان داد و در تصاویر تلویزیونی مشخص 

بود که هر دو طرف الفاظ بسیار زشتی را خطاب به هم به کار 

می برند. زلاتان حتی به او لقب جادوگر داد که برخی آن را 

واکنشی نژادپرستانه از سوی او عنوان کردند اما ظاهرا این 

موضوع پیشینه دیگری دارد و مربوط به داستان جدایی او 

از اورتون است. فرهاد مشیری، مالک کنونی باشگاه اورتون 

در ژانویه 2018 در گفت وگویی درباره علت جدایی لوکاکو 

از این تیم گفته بود او پس از مشورت با یک جادوگر تصمیم 

گرفت راهی چلسی شود. بعدها البته این مهاجم بلژیکی 

این داستان ها را تکذیب و تهدید کرد که از مشیری شکایت 

خواهـــد کرد. زلاتان هم البته پس از این مســـابقه هرگونه 

توهین نژادپرستانه به بازیکن حریف را تکذیب کرد و گفت 

اصلا چنین نیتی نداشته است. 

شرط عجیب زلاتان
این حسادت عجیب بین دو بازیکن این روزها اوج گرفته است 

و هر یک به دنبال اثبات این مدعا هستند که بهترین شماره 9 

سری A هستند و می توانند به تنهایی باعث موفقیت تیم های 

خود در این فصل شوند. از سوی دیگر دشمنی دیرینه دو 

تیم در فوتبال ایتالیا سبب شده تا این جنجال بسیار جدی تر 

شود و کار حتی به توهین های شدیدتر هم کشیده شود. 

لوکاکو حتی به خانواده ابراهیموویچ نیز فحاشی کرد و اگر 

دخالت بازیکنان دو تیم نبود شاید در همان صحنه هر دو 

بازیکن اخراج می شدند. 

این دو ســـتاره فوتبال زمانی در منچستریونایتد هم تیمی 

بودند و زیر نظـــر ژوره مورینیو بازی می کردند. در آنجا هم 

ظاهـــرا رابطه چندان خوبی بین آنها حاکم نبوده اســـت. 

داســـتان پیشنهاد زلاتان برای شرط بندی روی هر کنترل 

توپ موفقـــی که لوکاکو در زمین دارد برای این بازیکن که 

12 ســـال از هم تیمی سوئدی اش کوچک تر بود به نوعی 

توهین آمیز تلقی می شـــد. ابراهیموویچ در گفت وگویی با 

گاتزتا دلواســـپورت جریان این پیشنهاد را افشا کرده بود: 

»می توانم درباره لوکاکو این را بگویم که انتظار تکنیک بالا 

را از او نداشـــته باشید. تنها نقطه قوت بازی او قدرت بدنی 

بالایش اســـت. زمانی در منچستریونایتد به او گفتم که بیا 

شـــرط ببندیم که برای هر کنترل خوبی که داشـــتی به تو 

50 پوند بدهم و او گفت اگر همه استپ هایم موفق بود آن 

وقت چه چیزی می برم؟ می خواستم به او  انگیزه بدهم که 

به بازیکن بهتری تبدیل شود و البته این را هم باید بگویم که 

درنهایت این شرط را نپذیرفت. شاید از باختن می ترسید.«

زلاتان همیشه مشغول انجام بازی های ذهنی است و دوست 

دارد هم تیمی هایش را به چالش کشیده و آنها را به بازیکنان 

بهتری تبدیل کند. اتفاقی که بارها طی این ســـال ها در 

تیم های مختلف افتاده و تقریبا تمامی هم تیمی هایش با 

رفتارهای او آشنا هســـتند. لوکاکو هم پیش از این درباره 

هم تیمی ســـابقش چنین گفته بود: »یادم هست در یکی 

از تمرینات منچستریونایتد در دو تیم مختلف قرار داشتیم 

چون هر دوی ما مهاجم بودیم. در یک نبرد بر سر تصاحب 

تـــوپ او با تمام قدرت روی پای مـــن آمد و همانجا بود که 

فهمیدم چقدر جنگنده اســـت و برای حفظ جایگاهش در 

تیم و همچنین قرار گرفتن در ترکیب اصلی مصمم است. او 

همیشه به دنبال نبرد و تلاش بود و همین روحیه اش باعث 

شد تا من هم پیشرفت کنم.«

البته رابطه ایـــن دو در اوایل حضور در یونایتد چندان هم 

تیره نبود و حتی زمانی که لوکاکو از زلاتان خواســـته بود تا 

پیراهن شماره 9 را به او بدهد، این مهاجم سوئدی برای اینکه 

هم تیمی اش را خوشحال کند با این خواسته موافقت کرده 

بود. حتی پیش از شروع جدال های اخیر لوکاکو زلاتان را یک 

قهرمان نامیده بود که همیشه به او احترام می گذارد: »من در 

منچستریونایتد هر روز در کنار او تمرین می کردم و این اتفاق 

بسیار خوبی برای بازیکنی مثل من بود. او بازیکنی حرفه ای و 

یک قهرمان واقعی است که همیشه می توان نکات جدیدی 

از او فرا گرفت. اینکه او در 38 سالگی چنین توانایی هایی 

دارد برایم واقعا شگفت انگیز است و باعث می شود  انگیزه ام 

بسیار بیشتر شود.«

این روزها اما دیگر از این فضای احساسی و دوستانه خبری 

نیســـت و دو بازیکن حتی تا آســـتانه نفرت از هم نیز پیش 

رفته اند. این داستان در اینجا به اتمام نخواهد رسید و قطعا 

تا زمانی که هر دو در تیم های همشهری حضور دارند، ادامه 

خواهد داشت. اپیزود بعدی این داستان حدود یک ماه دیگر 

و در دربی بعدی دلامادونینا که روز 21 فوریه برگزار می شود، 

اکران خواهد شد. 
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سیامک خاجی
روزنامهنگار

بالژیونرها
گوچیباوجوددرخششدرزولهبهترکیباصلینمیرسد

بهترینگلزنتیمامانیمکتنشین!
رضـــا قوچان نـــژاد برای دومین هفته پیاپی به کمک زوله آمد و توانســـت تیمش را از 

شکست نجات دهد. با این حال این مهاجم ایرانی ظاهرا هنوز هم در برنامه های جان 

استیگمن، سرمربی زوله جای ثابتی ندارد و با وجود اینکه هفته قبل با ورودش به زمین 

توانست هت تریک کند اما این بار نیز برابر هراکلس نیمکت نشین بود و در نیمه دوم به 

میدان رفت. گوچی که در سال جدید میلادی ظاهرا شرایط بهتری نسبت به ابتدای 

فصل دارد توانست با ضربه سر خود بازی را به تساوی بکشاند و یک امتیاز مهم دیگر 

را به حساب تیمش واریز کند. او همچنان بهترین گلزن تیمش در این فصل است و 

تا اینجای مسابقات توانســـته 6بار دروازه حریفان را باز کند. در این شرایط هنوز هم 

استیگمن تمایلی به استفاده از این مهاجم گلزن در ترکیب اصلی خود را ندارد و در چند 

دیدار اخیر به عنوان بازیکن تعویضی راهی زمین شده است. در دیدار سه شنبه شب نیز 

توماس بویتینک، خرید جدید این تیم در نقل وانتقالات زمستانی به قوچان نژاد ترجیح 

داده شد و او به سرعت نخستین حضورش را در ترکیب اصلی تیمش تجربه کرد. سایت 

»دســـولنیر« درباره نمایش گوچی می نویسد: »اگرچه توماس بویتینک در نخستین 

حضورش در ترکیب زوله عملکرد نسبتا خوبی داشت و توانست یک پاس گل بدهد اما 

بازهم این رضا قوچان نژاد بود که به عنوان بازیکن تعویضی راهی زمین شد و توانست 

فرشـــته نجات تیمش باشد و آنها را از شکســـت فراری دهد. رضا زمان زیادی را پشت 

دروازه تیمش مشغول گرم کردن بود و درنهایت استیگمن تصمیم گرفت در 20دقیقه 

پایانی به او بازی بدهد. نخستین لمس توپ او یک ضربه سر دقیق بود که باعث شد 

بازی به تساوی کشیده شود. او که همین جمعه قبل توانسته بود هت تریک کند این بار 

تنها یک گل زد و البته فرصت کمتری نسبت به بازی قبل نصیبش شد.« ظاهرا هرچه 

درخشش گوچی بیشتر باشد مربی تیم کمتر به او میدان می دهد. در دیدار جمعه شب 

برابر ویلم، این مهاجم ایرانی در بین دو نیمه راهی زمین شد و توانست هت تریک کند. 

این بار اما استیگمن به جای استفاده از او در ترکیب اولیه به عنوان پاداش این درخشش، 

حتی دیرتر از بازی قبل و در دقیقه70 بالاخره تصمیم گرفت او را به زمین بفرستند.

اعتراضگوچی

استیگمن در پایان این دیدار معتقد بود اگرچه تیمش شکست 2 بر صفر را با تساوی 

2–2 عوض کرده اســـت اما آنها شایســـته 3امتیاز بودند و به همین دلیل از نظر او 

2امتیاز مهم از چنگ تیمش رفته است: »در نیمه دوم به مراتب بهتر شدیم و توانستیم 

عملکرد خوبی در زمین خودمان داشته باشیم. حتی می توانستیم گل سوم را هم زده 

و بازی را ببریم اما موفق نشـــدیم. در نیمه اول اشتباهات زیادی داشتیم و بی هدف 

بازی می کردیم. فقط در زمین می دویدیم اما هدف مشخصی نداشتیم و همانند یک 

جوجه بدون سر بودیم. با این حال با عملکردی که در نیمه دوم داشتیم شایسته کسب 

3امتیاز بودیم.« او در ادامه همانند دیدار قبلی تیمش به تمجید از گوچی پرداخت و 

گفت: »رضا بازیکنی بسیار حرفه ای است. او در تمرینات همیشه به دنبال بهتر شدن 

و پیشرفت است و تلاش می کند تا هم خودش بهتر شود و هم همبازیانش عملکرد 

بهتری در زمین داشـــته باشند.« گوچی در پایان این دیدار درباره گلزنی دوباره برای 

تیمش گفت: »شـــک ندارم اگر بازی در حضور هواداران برگزار می شد می توانستیم 

3 بر 2 برنده از زمین خارج شـــویم. ما قبلا هم این کار را انجام داده ایم و اگر حمایت 

یار دوازدهم را داشـــتیم شانس بردمان خیلی زیاد بود.« او در پاسخ به سوالی درباره 

اینکه چرا با وجود اینکه با 6گل بهترین گلزن تیمش است اما هنوز هم از روی نیمکت 

بازی ها را آغاز می کند، افزود: »من توانایی هایم را می دانم و خوشـــحالم که بار دیگر 

آن را نشان دادم. درباره شرایط من در تیم صحبت های زیادی انجام شده است و من 

هم نارضایتی ام را از این اوضاع حتی در رسانه ها اعلام کرده ام. البته همه اینها جدا از 

تعهد و نگرش من نسبت به سرمربی یا بازیکنان تیم است. اگر من بازی کنم یا نکنم 

نظرم نسبت به آنها هرگز عوض نخواهد شد. ما یک مهاجم جدید به خدمت گرفته ایم 

و همانند بازیکنان قبلی به او هم کمک خواهم کرد تا به بازیکن بهتری تبدیل شود.«

شمشیربازی یکی از رشته هایی بود که در اوایل شیوع ویروس کرونا 

و هنگامی که تمامی رشته های ورزشی به حالت تعطیل درآمده 

بودند به نظر می رســـید کار ساده تری برای آغاز فعالیت هایش 

دارد و شـــرایط خاصی که در این رشته ورزشی وجود دارد و عدم 

تماس زیاد ورزشـــکاران این رشته، می تواند به شروع زودهنگام 

شمشیربازان کمک کند. اما برخلاف انتظار ها این رشته ورزشی 

دیرتر از بســـیاری از رشته های ورزشی کار خود را آغاز کرد و حالا 

فدراسیون شمشیربازی موفق شـــده که دور رفت این رقابت ها 

را برگزار کرده و برای آغاز دور برگشـــت برنامه ریزی کند. مرحله 

رفت مبارزه های لیگ شمشیربازی مردان کشور در سلاح سابر، 

سه شـــنبه در سالن شهید افراســـیابی مجموعه ورزشی شهید 

شیرودی تهران به پایان رسید و تیم دانشگاه آزاد اسلامی مقابل 

حریفانش اشتادســـازه مشهد، نزاجای فارس، فولاد آلیاژی یزد، 

هیات ساری و هیات تهران، مقتدرانه به پیروزی رسید. به این ترتیب 

مرحله رفت این مبارزه های جذاب با صدرنشینی شمشیربازان 

دانشـــگاه آزاد اسلامی به پایان رسید. قرار است مرحله برگشت، 

سه هفته دیگر در سالن شهید افراسیابی برگزار شود. 

فخری: برای صحبت از قهرمانی زود است
یکی از افرادی که نقش مهمی در موفقیت تیم شمشـــیربازی 

دانشـــگاه آزاد در دور رفت این رقابت ها داشـــت، پیمان فخری 

سرمربی این تیم است که توانست قهرمانان شمشیرباز را دور هم 

جمع کرده و آنها را با آمادگی بالا روانه رقابت های لیگ شمشیربازی 

کشور کند. او درخصوص برگزاری رقابت های لیگ شمشیربازی به 

»فرهیختگان« گفت: »متاسفانه فعالیت های شمشیربازی حدود 

یک سال بود که به دلیل شیوع ویروس کرونا تعطیل شده بود و 

همین خبر که قرار است رقابت های لیگ کشور برگزار شود باعث 

شادی خانواده شمشیربازی شد. خب قطعا تعطیلی طولانی مدت 

تمرینات و مسابقات و عدم برگزاری رقابت های جهانی باعث شد 

ورزشکاران این رشته تا حد زیادی از شرایط آرمانی دور شوند، اما 

تمرینات مداوم قهرمانان این رشته ورزشی برای عقب نماندن از 

آمادگی بدنی باعث شد آنها خیلی زود بتوانند خودشان را به فرم 

خوب برسانند و در مسابقات لیگ حاضر شوند.« 

او ادامه داد: »لیگ امســـال با اینکه تجربه تازه ای بود و به صورت 

فشرده برگزار می شد اما از شرایط خوبی برخوردار بود و فکر می کنم 

از ابتدا تا به حال این بهترین لیگی بود که برگزار شـــد و از سطح 

بسیار بالایی برخوردار بود. دانشگاه آزاد اسلامی هم که همیشه 

به عنوان یک مدعی در شمشیربازی شناخته می شد با بهره گیری 

از نفرات شـــاخص و ملی پوش توانست حضوری پرقدرت در دور 

رفت این بازی ها داشـــته باشد و در پایان هم در جایگاه نخست 

قرار بگیرد. البته در ابتدای راه کمی استرس در کار بچه ها دیده 

می شد که هرچه از بازی ها گذشت، این موضوع هم برطرف شد.«

 سرمربی شمشیربازی دانشگاه آزاد اسلامی افزود: »سخت است 

که بخواهیم از حالا درمورد قهرمانی صحبت کنیم. ما یک رقیب 

جدی به نام اشتادسازه را پیش روی خود داریم که آنها هم از لحاظ 

نفرات ملی پوش شرایط خوبی دارند و ما در دیدار دور رفت با سختی 

و نتیجه 45 بر 42 از ســـد این تیم عبور کردیم و با 5 بردی که از 

بازی های قبل کسب کرده بودیم توانستیم فعلا صدرنشین لیگ 

باشیم.« وی درخصوص المپیکی های شمشیربازی خاطرنشان 

کرد: »خب ما در اسلحه سابر کسب سهمیه کرده ایم و مدتی است 

که اردوهای تیم ملی برای بالا بردن آمادگی بازیکنان المپیکی مان 

آغاز شده و این بازی ها از لحاظ آماده سازی این نفرات هم بسیار 

حائز اهمیت بود و امیدواریم که لیگ پرقدرت امســـال بتواند به 

شـــرایط آمادگی نفرات المپیکی مان کمک کند.« او همچنین 

خاطرنشان کرد: »با تدبیری که فدراسیون شمشیربازی انجام داد، 

بازی هایی که باید در 3، 4 هفته برگزار می شد به صورت فشرده در 

یک روز برگزار شد و این اتفاق فشار زیادی را به شمشیربازان وارد 

کرد. اما خداراشکر دور رفت بدون هیچ مشکلی برای ورزشکاران 

به پایان رسید و حالا بعد از 3 هفته استراحت خودمان را مهیای 

دور برگشت بازی ها می کنیم.« 

فخری در پایان گفت: »جا دارد از طریق روزنامه شما از آقای لشگری 

و سایر همکاران شان در تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی تشکر 

کنم که در این مدت همکاری بسیار زیادی با ما داشتند و باعث 

شدند تیم ما بدون دغدغه پای به این رقابت ها بگذارد.« 

جهانی: دانشگاه آزاد اسلامی باعث احیای 
ورزش کشور شده است

سازمان لیگ شمشیربازی در طول روزهای گذشته تلاش بسیاری 

کرد تا رقابت های لیگ این رشته ورزشی را به بهترین شکل ممکن 

و کمترین حاشـــیه برگزار کند و اونوش جهانی، ریاست سازمان 

لیگ و نایب رئیس فدراسیون شمشیربازی در این راه تلاش های 

بسیاری کرد. جهانی درخصوص تعطیلات ناخواسته فعالیت های 

شمشیربازان به »فرهیختگان« گفت: »ما هر سال و در شرایط عادی 

لیگ برتر شمشیربازی را با حضور 10 تا 12 تیم برگزار می کردیم 

که امسال به دلیل شرایط کرونایی کشور، ما محدودیت هایی را 

برای تعدادی از تیم های شـــرکت کننده در بازی ها ایجاد کردیم 

و برای اینکه بازیکنان المپیکی ما بتوانند در شـــرایط خوب قرار 

بگیرند، مسابقات را برگزار کردیم.« 

او ادامه داد: »با این اتفاق بازیکنان ملی پوش و المپیکی ما بین 

7 تیم شرکت کننده در بخش اسلحه سابر پخش شدند و باعث 

شد که آنها در این رقابت ها محک خوبی بخورند. البته این هفته 

مسابقات در اسلحه سابر برگزار شد و ما در سه شنبه های 2 هفته 

آینده نیز دور رفت اسلحه اپه و فلوره را برگزار می کنیم و سپس به 

دور برگشت این 3 اسلحه می پردازیم.« 

رئیس ســـازمان لیگ شمشـــیربازی درخصوص سهمیه های 

کشورمان در این رشته ورزشی در رقابت های المپیک اشاره کرد 

و گفت: »تا امروز 4 ســـهمیه المپیک انفرادی و تیمی در اسلحه 

سابر به دست آورده ایم و این امید را داریم که در اپه و فلوره نیز در 

فروردین ماه کسب سهمیه کنیم و تعداد نمایندگان شمشیربازی 

کشورمان را در آوردگاه بزرگ المپیک بیشتر کنیم.« 

جهانی درخصوص برگزاری لیگ بانوان در شمشیربازی نیز گفت: 

»تلاش ما بر این است که بعد از پایان رقابت آقایان، لیگ بانوان را هم 

برگزار کنیم و با توجه به اینکه بانوان ما هم شانس المپیکی شدن 

دارند بتوانیم شرایط را برای آمادگی هرچه بیشتر آنها فراهم کنیم.« 

او در پایان به مدعیان قهرمانی این رقابت ها و حضور دانشـــگاه 

آزاد در بازی های لیگ اشاره کرد و گفت: »من فکر می کنم رقابت 

قهرمانی بین دانشگاه آزاد اسلامی و اشتادسازه باشد. دانشگاه 

آزاد یکی از باشگاه های ریشه دار ورزشی است که همه ساله حضور 

پررنگ در بازی های لیگ شمشیربازی دارد و با توجه به اینکه در 

دنیا شمشیربازی را یک رشته ورزشی دانشجویی می شناسند، 

آنها توانســـته اند پرقدرت و باصلابت در بازی ها حاضر شـــوند. 

جا دارد از آنها تشـــکر ویژه ای داشته باشم که باعث احیای کلیه 

رشته های ورزشی و به خصوص شمشیربازی شده و توانسته اند 

نتایج درخشانی را چه در رقابت های لیگ کشوری و چه بازی های 

بین المللی به دست بیاورند و خوشحالیم که آنها با یک سال وقفه 

باز هم در این رقابت ها حضور دارند.« 

عابدینی: برای قهرمانی در لیگ
تلاش می کنیم

یکی از شمشیربازانی که سال های زیادی را با نام دانشگاه آزاد در 

رقابت های شمشیربازی کشور سپری کرده، مجتبی عابدینی است 

که یکی از شمشیربازان برجسته و المپیکی کشورمان نیز به حساب 

می آید و امسال نیز با عضویت در دانشگاه آزاد اسلامی، برای این 

تیم در رقابت های لیگ کشور به مسابقه پرداخت. او درخصوص 

برگزاری لیگ شمشیربازی بعد از ماه ها تعطیلی به »فرهیختگان« 

گفت: »یک سال بود که شمشیربازان به دلیل ویروس منحوس 

کرونا از یکدیگر دور مانده بودند و بسیار خوشحالم که دور رفت 

این بازی ها برگزار شد و ما توانستیم در سالن شمشیربازان قهرمان 

در رده های ســـنی بزرگسالان، امید و جوانان در سالن برگزاری 

رقابت ها را ببینیم.« او ادامه داد: »البته در این یک سال که رقابت ها 

تعطیل بود بچه های شمشیرباز تمرینات انفرادی خود را پیگیری 

می کردند تا از سطح آمادگی فاصله چندانی نگیرند. البته برگزاری 

بازی های لیگ برای بازیکنان جوان و نوجوان که انگیزه بالایی 

دارند و می خواهند خودی نشان بدهند، بسیار حائز اهمیت است 

و وقتی آمادگی بالای آنها را در مسابقات دیدم، بسیار حیرت زده 

شدم.« عابدینی به حضورش در تیم دانشگاه آزاد اسلامی اشاره 

کرد و افزود: »امسال این افتخار را داشتیم که علاوه بر خودم آقایان 

پاکدامن، قاهر و شاکر به عضویت دانشگاه آزاد اسلامی دربیاییم 

و در لیگی که 7 تیمی برگزار می شـــود، شرکت کنیم. این باعث 

شـــده که همه تیم ها با قدرت پای به رقابت ها بگذارند و در اصل 

چکیده قدرت شمشیربازی اسلحه سابر در این میدان حاضر باشند 

و انگیزه ها در آن بسیار زیاد بود. اما این امید را داریم که درنهایت 

بتوانیم در رقابت ها خوش بدرخشیم و قهرمانی را به نام دانشگاه 

آزاد اسلامی بکنیم.« او درخصوص حضورش در المپیک توکیو 

گفت: »من بعد از 35 سال توانستم شمشیربازی ایران را المپیکی 

کنم و قدرت کشورمان در این رشته ورزشی را به دنیا نشان بدهم و 

حالا هم برای سومین بار قرار است پای به عرصه المپیک بگذارم. 

از حالا برای مرداد 1400 آماده می شویم تا بتوانیم در بازی های 

المپیک در بخش انفرادی و تیمی کسب افتخار کنیم.« 
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